
Fra:                                              Erik K <erikklausen@hotmail.com> 
Sendt:                                        torsdag 11. mars 2021 00:12 
Til:                                               Postmottak Alver 
Kopi:                                           Ingrid Brakstad 
Emne:                                        Byggesak 20/17462 (Byggesak GBNR 345/35 Vikebø - Dispensasjon) 
  

Hei 
  
Såg at denne saka skulle vore tatt opp på møte i Utval for areal, plan og miljø 3. februar. 
Kan ikkje sjå at saka vart behandla då. 
Såg heller ikkje at saka var tatt vidare til møtet i same utval 10. mars. 
  
Kva vil det seie at saka er "på vent"? 

Vil den bli behandla av utvalet? 

  
Mvh 

Erik Klausen 


